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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2021. szeptember 29. szerda 17:00 

Helyszín: Microsoft Teams / ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE GTK HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica Anna 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Fábián Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Szabó Tamás 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE BGGyK HÖK Horváth Sára Tekla (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Pusztai Klára (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 17 óra 06 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Gólyatáborok 

Varga Réka átadja a szót Szabó Tamásnak. 

Szabó Tamás elmondja, hogy még a gólyatáborokkal kapcsolatos tavaszi egyeztetések 

során arról volt szó, hogy amit nem fedez a részvételi díj, azt a részönkormányzatoknak kell 

kifizetni, de ez az összeg a fellépők díjazásával csökkenthető, hogyha valakinek nem jön ki a 

keret. Elmondja, hogy az elszámolásnál, ahol mínuszban jött ki a végösszeg, azt a kari keretből 

pótolni szükséges, melybe beletartoznak az utazási költségek is.  

Szabó Tamás bemutatja a részönkormányzatoknak a végleges elszámolást, összegezi, hogy 

négy kart érint, ahol a részvételi díj nem fedezte a szállást és az összefüggő díjakat.  

Nagymihályi Levente kérdezi, hogy miért kell fizetni az idegen forgalmi adót, mert azt a 

diákoknak nem kell fizetni. Szabó Tamás válasza, hogy ez önkormányzati rendelet vagyis az 

adott településtől függ. Ajánlja, hogy nézze meg Balatongyörökön hogyan járnak el. Takács 

Luca Sára jelzi, hogy a végösszeg szerinte meglepően magas, ugyanis a tervezett 150 jegyből 

140-et eladtak. Szabó Tamás elmondja, hogy az általuk elküldött anyagban 200 fő volt a 

tervezett így erre készült a látható kalkuláció, nem az eladott jegyek számára, hanem a teljes 

tábori létszámra. 

Barbér Máté 17 óra 25 perckor megérkezik az ülésre.  

Szabó Tamás elmondja, hogy egyben számoltak el a gólyatáborok költségeit, melyből 

természetesen levonásra kerültek a jegybevételekből származó összegek. A fennmaradó 

összeget rendezték az ELTE Szolgáltató Kft. irányába, az erre szánt közös keretről. Elmondja, 

hogy a kari lebontások azért készültek, hogy lássák, mennyibe kerül egy-egy tábor és a jövőre 

nézve is igazságosabb rendszert tudjanak létrehozni, illetve, hogy lássák mik azok a költségek, 

melyeket végül majd a karnak még rendeznie kell, a korábban megbeszéltek alapján.  

Nagymihályi Levente elmondja, hogy ő tisztában volt a költségekkel és egyetért a feltüntetett 

adatokkal.  

Dióssy Anna Laura kérdezi, hogy a közös keret fennmaradó része mire lenne felhasználva. 

Szabó Tamás válasza, hogy egyéb közös keretet, a vezetőképzőre, gólyabálra, a gólyatábor 

egyéb költségeire szánnák. Livingston Zoltán Ajene kérdezi, hogy a Lágymányosi Eötvös 

Napokra is vonatkozik-e a szóban forgó keret, Szabó Tamás megerősítő választ ad. Deák 

Dalma Annamária és Dióssy Anna Laura ezeknek fényében jelzi, hogy a feltüntetett 

összegeket rendezik majd a közös keret irányába, amennyiben ezek akkor a fentebb felsorolt 

események szervezésére lesznek majd fordítva.  
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EHSzÖB ügyrend 

 Varga Réka elmondja, hogy lassan két éve egy általános belső ellenőrzés zajlik a 

pályázatok területén, aminek az intézkedési rendjében szerepelt, hogy az EHSzÖB működését 

át kell alakítani a hatékony működés jegyében. Elmondja, hogy ezzel kapcsolatos a hatalmas 

nagyságú 20 főből álló EHSzÖB-öt létszámát le kellett csökkenteni, ebből lett egy 6 fős 

bizottság, amelynek kettő hallgatói tagja vannak, egy doktorandusz és három közalkalmazott 

és már eszerint lett lebonyolítva szeptemberben az EHSzÖB ülés, mely valóban hatékonynak 

bizonyult.   

Varga Réka összefoglalja a dokumentumot. Elmondja, hogy az ügyrendet két új 

paragrafussal egészítették ki, az egyik, a szociális alapú pályázatok bírálását és egyéb ezzel 

kapcsolatos feladatokat végző operatív bizottság (SzAP), ami arról szól, hogy a szociális alapú 

pályázatoknak a bírálói, valamint a bírálás megszervezése hogyan történik a továbbiakban. 

Varga Réka elmondja, hogy ez már a gyakorlatban is bevezetésre került szociális alelnök 

feladata az, hogy előkészítse magának a bírálásnak a folyamatát, megszervezi a felkészítést és 

a vizsgáztatást, utána koordinálja a bírálók feladatát. Elmondja, hogy a másik egy az 

ellenőrzéshez kapcsolódó paragrafus, ami arról szól, hogy mikor befejeződnek a bírálások, 

akkor az EHSzÖB által felállított ellenőrző bizottság hogyan fogja a szociális pályázatokat 

bírálók munkáját ellenőrizni a félév során és hogyan készítenek ebből anyagot az EHSzÖB 

számára. Elmondja, hogy az ügyrendben le van írva, hogy hogyan épül fel a SzAP és az ezeket 

ellenőrző bizottság, az EOB.  

Egyebek 

Varga Réka 17 óra 52 perckor lezárta az ülést. 
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


